
Cristante: Komunikujemy się na wewnętrznym czacie

News - ASRoma.pl

Bryan Cristante, jak wszyscy gracze Romy, przebywa w domu. Pomocnik

Giallorossich udzielił krótkiego wywiadu dla Sky Sport.

- Chcę wysłać mocne uściski miastu Bergamo, które w tym momencie potrzebuje

bardziej wsparcia niż inne. My, poprzez Roma Cares, rozpoczęliśmy kampanię

zbiórki funduszy dla szpitala Spallanzani, który tu w Rzymie jest pierwszą linią walki

z wirusem. My gracze robimy swoje i każdy, który chce pomóc za pośrednictwem

naszej strony AS Roma może wnieść swój wkład.

Prowadzicie wewnętrzny czat między wami, zatrudnionymi w Romie?

- Mamy wewnętrzny czat, w którym wymieniamy wiadomości na temat zdrowia

naszych rodzin, ewentualnego wznowienia rozgrywek i treningów. Z personalnego

punktu widzenia myślę, że rozegrałem do tej pory dobry sezon. Miałem fatalną

kontuzję, która trzymała mnie z dala od boiska przez trochę czasu, ale potem

wróciłem i nie mogę się doczekać powrotu na boisko gdy zakończy się ta zła

historia.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

